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Dato: 

21.05.2019 

Agenda: 

Referat Håndballstyret 

Møteleder: 

Alf Våland 

Referent: 

Alf Våland 

Tid: 

19:00 – 21.00 

Sted: 

Møterom 2 etg, JSA 

Medvirkende: 

Svein Borgen, Søren Salte, Dorthe Bø, Maren Ueland,   

 

Fraværende: 

Elisebeth Berge og Lars Håland 

 

 

01/2019 – Godkjenning av innkalling og referat. 

Ingen merknad til innkalling og referatet fra sist møte. 

 

09/2019 – Trenare for sesongen 2019/2020 

Trener rundt herrelaget er i boks, mangler kontrakt. 

Jobbes med løsning for damelaget, både permanent og til oppkjøring. 

Gjenstår noen for å komme i mål med yngre lagene, Dorthe og Maren jobber med å få dette avklart 

fram til neste styremøte. 

 

10/2019 – Klubbhuset. 

Vi tenker på dette frem til sommeren og bestemmer oss om vi går for dette for kommende sesong. 

 

13/2019 Evalueringsskjema etc 

Sendes ut på mail før neste styremøte. 10 dagers svarfrist. 

 

Årshjul – Alf    

- Årshjul ble gjennomgått og vi er nokså ajour og jobber for å komme litt forkant før ferien. 

Økonomi – Alf/Søren   

Alf hadde en gjennomgang av rapportene, og tall med gått gjennom med alle. Stort sett i henhold til 
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budsjett. Litt + / - på varierende poster. 

- Alf dobler sjekker et punkt med Eva vedørende økonomi rapporten. 

Dugnad – Alf 

- Malingsjobb er godt i gang. Maren holder damelaget og herrelaget i gang med lister. 

- Vi har fått inn dugnad spørsmål om vakter til Varhaug marked, se om dette kan være noe for 

enkelte lag eller om vi må får hjelpe på dette. 

Erfaringslogg  

- Oppdateres hele tiden. 

- Dette legges inn at trenere kabelen for herre og damelag må være godt i gang ved årsskiftet. 

 

Eventuelt 

- Treningstider frem mot ferien lages til og sendes til Eva. 

 

Neste møte 04. juni kl 19.00 i møterom JSA 2.etasje. 


